
Den ordinære forårsgeneralforsamling
tirsdag den 9. April 2024 kl. 20 i Baren

Tilstedeværende: 116, 111, 102, 108, 103, 104, 129, 315, 414, 501, 511, 621, 627, 705, 703,
704, 706, 710, 723, 731, 810, 820, 814, 916, 924
1. Valg af dirigent og 2 stemmetællere:
Dirigent: 822
Stemme: 102, 706

2. Godkendelse af referat fra sidste repræsentantskabsmøde 5. marts.
Imod: ingen. Resultat: Godkendt.
Kommentar: huskede I, at få navn på alle fra otto-fest?
Svar: Ja.

3. Formandskabet aflægger beretning:
a. Studiekontrol i april. Man skal aflevere i forms og template inden slutningen af april.

Første køkken vinder en kasse øl. Spørgsmål henvendes til FMS. Mind jeres
køkkener om det.

b. Fremlæggelse af kollegiets eksterne budget for 2024-2025. Der er kommet en folder
som er blevet lagt på alle køkkener, det er til dækning til faldstammer og elevator.
Vores husleje stiger med 146kr pr. måned den 1. august.

Kommentar: Men vi har jo ingen indflydelse?
Svar: Vi har to poster i bestyrelsen og repræsenterer hermed kollegianerne.

Kommentar: Hvad er situationen med faldstammerne?
Svar: De skal skiftes og der er styr på, hvornår de skal skiftes. Og det skal finansieres
gennem huslejestigninger. De skal ikke skiftes i morgen, men på sigt. Derfor “spare” vi
indirekte op, så at fremtidige beboere ikke skal rammes af en huslejestigning på 500%

c. Større indkøb:
Bordtennisbord, der blev købt af rep-midler.

d. Opfølgning af halvårsplan, herunder igangværende/afsluttende projekter.

Solceller: igangværende - KAB vil gerne have en ingeniør ud. Vi har fået bevilliget penge fra
fonde, men vi skal se om vi må benytte os af pengene. Vi har møde med KAB om det i
morgen. Giver det mening at få fonde til at støtte. Hvad er realistisk? Hvis der er nogen, der
har
Kommentar: Hvad mener kommunen?
Svar: Vores ansøgning ligger hos kommunen og de har ikke godkendt det endnu, derfor
afventer vi også deres svar før vi begynder at sætte os ind i det for helhjertet.

Kommentar: Hvad gør vi ift. om vi skal være almene boliger?
Svar: Vi har ikke råd til at købe os selv, så vi har planer om at tage stilling igen i 2025.



Kommentar: Har I overvejet at købe grøn energi?
Svar: Vi tager det med i morgen. Men umiddelbart var solcellerne tiltænkt fordi de på sigt
kunne tjene sig selv hjem, derfor ville det være en investering, hvor vi efter få år ville
forvente at have tjent pengene hjem. Det var ikke umiddelbart for at blive mere grønne, men
for at spare penge.

Kommentar: Var ideen med solceller ikke at spare penge på strøm?
Svar: Jo, men det kræver, at vi kan få dem op.

Nye vaskemaskiner: Det bliver for dyrt at skifte leverandør og det kommer til at koste
50.000 årligt. Og det har vi sagt, at vi ikke har lyst til. KAB vil gerne skifte to tørretumblere.
Hvilke maskiner giver problemer?

Kommentar: B2 har mange problemer både med betaling og med ikke at virke.
Altså det er ikke specifikke maskiner, men det er som om, at de ikke bliver afkalkede, det
gælder for alle. Det kan også være, at det er sæberester. Der kommer i hvert fald hvide
skjolder.
Kommentar: Det er meget fint, at de giver forslaget om at skifte tørretumblere.
Kommentar: Kan tørretumblere være billigere i drift? Ellers er det jo billigere om natten.
Kommentar: Det er en god ide, at folk kan tørre om natten, men 1 sal skal have nattero. A1
larmer ret meget. En af C maskinerne.

Overordnet ingen stemning for nye tørretumblere, men hellere nye vaskemaskiner

Cykelkælder - tømning af sidste rum -> det er tømt og bruges til vasketøj
Razzia og i kælderen - husk ikke at tage lime cykler eller lign. ned i kælderen.
Mange oplever tyveri af cykler mm.

Regulativændringer siden sidste generalforsamling.
- Brandbøder kan nu trækkes fra avispenge.
- 50kr for at få hjælp til at blive låst ind.

Relevante problemstillinger mødt i det daglige arbejde
- Rydning af brandveje og brandalarmer, der bliver sat i gang. Husk at holde dem

ledige og ikke trykke på brandalarmen.

Motorcykelkælderen.
- Husk at der skal være plads til alle. Der skal også være plads til ladcyklen.

4. Formandskabet fremlægger halvårsregnskabet for Kollegianersamfundet.
Stille regnskabsperiode - både indtægter og udgifter.
Slutter på et underskud på 35.000, hvilket ikke er så meget som det lyder af.
Der var budgetteret underskud på 16.000, men det er fordi der ikke blev medregnet 40.000
til avispenge.
Hvis man ser på balancen, så er den gået i 0, det er fordi vi har lavet lidt magi fordi vi havde
lidt flere aktiver. Nogle gange overfører folk penge til kollegiet som ikke helt stemmer. Derfor



har vi lagt de penge ind på disc-konto også kan vi starte en ny regnskabsperiode på 0 i
balancen.
Kommentar: Budget til arrangementer? Hvorfor er det sat så højt.
Svar: Vi budgetterer altid blank til Otto Festival, derfor er den ikke med i estimatet, fordi de
har ret store tal, derfor har vi ikke nogle tal med i budgetteringen af dem.

5. De parlamentariske revisorer kommenterer det fremlagte regnskab.
Vi blev enige om, at fakturaerne så fine ud. Der er ingen kommentarer.

6. Godkendelse af regnskab for Kollegianersamfundet.
Imod: 1. For: Resten. Godkendt.
7. De parlamentariske revisorer redegør for deres evt. øvrige arbejde i løbet af året.
Der har ikke været noget evt.
8. Diskussion og vedtagelse af ny halvårsplan.

Kursus/ brandøvelse m. beredskabsstyrelsen - her har vi kontaktet hovedstadens beredskab
og afventer sagsbehandling på vores forespørgsel.

9. Godkendelse af budget (kollegianersamfundet) for indeværende regnskabsår.
Der er ikke lavet relevante ændringer fra sidste til denne regnskabsperiode. Der er afsat det
samme.
Imod: Ingen. Godkendt.

10. Valg af Formand for repræsentantskabet.
Stiller op: 922.
922 klappes ind

11. Valg af 1 bogholder.
Stiller op: 820.
820 klappes ind.

12. Valg af 2 parlamentariske revisorer og 2 suppleanter.
Stiller op: 511.
511 Klappes ind.

13. Valg af 10 folkevalgte og 4 suppleanter.
Stiller op: 710, 705*, 102, 621, 627, 103, 104, 703, 706, 810. *fejl med 705, rigtige er 704

14. Diverse udvalg aflægger beretning.
Disc: Der er blevet gjort rent og istandsat, der er foretaget en del indkøb. Der er sat nye
højtalere op, som måske spiller lidt lavere ift. 1.vest Kom og nyd det og brug det. Men husk
også at passe på det. Frederik træder nok af som formand. Så Emilie fortsætter potentielt
alene.
Kommentar: Der er virkelig mange, der bruger det og jeg bor lige over.
Svar: Hvis der opstår problemer ift. høj musik og støj og larm, så er der tidsramme om ro
efter kl.22. Du kan enten kontakte FMS eller trivselsmægleren, som kan bede folk om at
være stille. Eller skal folk jo overholde det.



Svar: Det er også muligt for dig at se, hvem der er der. Og hvis de fortsætter, så kan man
også udelukke dem fra DISC.
Svar: Vi kan også gøre, så at
InTech: Som alle ved, så virker printeren ikke. Den er DØD-DØD, der er blevet pillet ting ud
af den og en tekniker mente, at det ville koste 10.000kr at få den fikset. IK forsøg at fikse
den eller lign. Vi vil selvfølgelig forsøge at finde en løsning så hurtigt som muligt. Vi har
fundet muligheder.

Værkstedet: Vi har indkøbt nogle forskellige ting, mest sandpapir, cykelolie mm. Vi har købt
for 1500 cirka, så hvis folk har ideer, så tager vi gerne imod det. Vi har planer om at købe
nye sorteringspande. Så skal vi have ordnet cykelpumpen, så hvis nogen ved, hvordan man
gør, så må de gerne sige. Vi skal have fat i en reol til opbevaring. Vi har planer om at købe
en dymo, så folk kan huske, at ting tilhører værkstedet. Vi har mange visioner. Folk må
gerne huske at lægge værktøjet tilbage, da vi ikke hele tiden kan købe nyt, når folk bare
glemmer at lægge ting tilbage. Husk også at rydde op - vi overvejer begrænset adgang, hvis
dette fortsætter. Hvis nogen vil være med til noget haveklub, så må i gerne kontakte
værkstedet ellers har vi interesse i at udvide.
Kommentar: Der burde gerne mangle en hammer.

Otto festival: Vi er blevet reddet af alle de nye frivillige, og der kommer snart mere info.

Intro-udvalget: Der er introfest d.3 maj, husk at hive de nye med og fortælle dem, at det er
fedt og sjovt.

15. Diverse stillinger på valg:
a) 1 Bartender. 111 stiller op. 111 klappes ind.
b) 1 Bodega Medlem. Ingen stiller op. Ingen klappes ind.
c) 1 Intech Formand. 704, 704 klappes ind. *fejl i værelsenr, rigtige er 705
d) 2 Forkvinder for Ottos Piger. Ingen stiller op. Ingen klappes ind.

16. Forslag til afstemning:
a) Regnskab for vinterfesten/afterskifest 2024.

Imod: ingen. Resultat: godkendt

b) Otto Festival søger 10.000kr fra rep-midlerne.
Det er primært til ekstra forplejning af de yderligere 25 frivillige
Imod: ingen, blankt: 1: resultat: godkendt.

17. Eventuelt.


